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  Begeistring - Innsatsvilje - Respekt - Fair Play 
 

 

Regionstyremøte Nr. 16/16-18 
Mandag 12.02.2018 på Idrettens Hus i Drammen 

Tilstede: 

Geir Floen    Leder     

Gro Gulliksen   Nestleder 

Per Inge Bjerkseter     Styremedlem 

Erik Øie    Styremedlem 

Gun Finrud    Styremedlem 

Brit Lundegaard   Styremedlem  

Anne Nyork    Styremedlem 

Bjørn Hagberg   Ansatte representant  

Dagrun Landerud   Leder Seksjon Organisasjon 

 

Forfall: 

Mai-Britt Kopperud   Styremedlem     

 

 

Saksoversikt: 

149/16-18 Referater og rapporter 

150/16-18 Rapport fra administrasjonen 

151/16-18 Forbundsrådsmøte 17.03.2018 

152/16-18 Regionsting 2018 

153/16-18 Anlegg 

154/16-18 Klubbhuset 

155/16-18 Beachhåndball  

156/16-18  Idrettskretsenes ting 2018 

157/16-18 Klubbesøk 

158/16-18 Eventuelt 

 

 

Sak 149/16-18 

Referater og Rapporter. 

Gro refererte fra gjennomført samling/kurs for HU i Sandefjord. 

 

 

 

Vedtak: Til etterretning. 
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Sak 150/16-18 

Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand 

Dagrun orienterte om regnskapet for 2017 som så å si er ferdig og som vil havne på 

et overskudd på ca. kr. 500.000.  Orienterte også om de de største avvikspostene ift. 

budsjett. Saldolisten mot klubbene er tilfredsstillende. 

 

Daglig leder er hofteoperert og sykemeldt i 8 uker. Bjørn Erik Hansen har økt sin 

stilling fra 35 til 60% grunnet ansatteutfordringer i Spill/Trening.  For øvrig blir det 

jobbet med nye stillingsutlysninger knyttet til avgang i administrasjonen. 

 

 

Sak 151/16-18 

Forbundsrådsmøte 17.03.2018 

Leder orienterte om at møtet er flyttet til 10.03.2018.  Følgende saker vil bli meldt inn; 

Hva skjer ift. nye kommune-/regionsgrenser? 

Info om økonomisk status på våre toppklubber. 

Utfyllende informasjon til regionene etter Forbundsstyremøter. 

 

 

Sak 152/16-18 

Regionsting 2018 

Frist for innkalling: 25.02.2018 – ivaretas av administrasjonen. 

Styremedlemmene bes tenke over saker som Regionstyret skal fremme for Tinget. 

Lovteksten må korrigeres mht. stemmeberettigede klubbrepresentanter ift. lisensierte 

spillere (og ikke antall lag). 

 

 

Sak 153/16-18 

Anlegg 

Geir og Per Inge hadde utarbeidet en oversikt over kommuner man ønsker å starte 

med ift. manglende hallkapasitet/dyr halleie.  Drammen og Notodden er det god 

kontakt med og prosess er i gang.  De øvrige prioriterte kommunene ble fordelt og 

Per Inge sender ut liste til styremedlemmene som gjengitt under.  

Enighet om at hallkapasitet er viktigere enn halleie. 

Ønske om å ha ansatteressurser tilgjengelig på anleggssiden. 

 

 

Vedtak: Tatt til etterretning. 

 

Vedtak: Til etterretning 

 

Vedtak: Til etterretning 
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Fylke Kommune Halldekning Halleie Kommentar Ansv 

Buskerud Kongsberg X   Per Inge 

 Nedre Eiker X X  Geir 

 Drammen  X Avventer  

 Ringerike  x  Per Inge 

 Hole  X  Per Inge 

 Modum x   

Mai 
Britt/Erik 

 Øvre Eiker  X  

Mai 
Britt/Erik 

Vestfold Re x   Gro 

 Tønsberg  x  Gro 

 Nøtterøy  x Sammenslått med Tjøme . Gratis nå 

 Larvik  x  Anne 

 Sandefjord  x  Anne 

Telemark Notodden x  Ikke nødvendig møte  

 Skien  x  Britt 

 Bø  x  Gun 

 Seljord  x  Gun 

 

 

 

 

Sak 154/16-18 

Klubbhuset 

Det er p.t.  fokus på å følge opp de klubbene som er i gang. 

 

 

Sak 155/16-18 

Beachhåndball 

NM-beach: 15.-17.06.2018.  Adm. har hatt møte med tekn.arr. Runar. 

Ønske fra styret om at 50% sentral beachstilling fortsatt skal ligge i Region Sør. 

 

 

Sak 156/16-18 

Idrettskretsens ting 

BIK-ting: 21.04.2018.  Forslag tingdelegat: Mai-Britt Kopperud (forespurt og sagt ja i 

etterkant). 

VIK-ting: 21.04.2018: Forslag tingdelegat: Gro Gulliksen 

Vedtak: Til etterretning. 

 

    

Vedtak: Til etterretning. 

 

    

Vedtak: Til etterretning. 
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TIK-ting: 25.02.2018: Forslag tingdelegat: Gun Finrud 

 

 

Sak 157/16-18 

Klubbesøk  

En kort gjennomgang av status på klubbesøk.  2/3 av klubbene er nå besøkt – de som 

er igjen er vanskelige å få avtale med.  Generelt veldig positivt med klubbesøk. 

 

Sak 158/16-18 

Eventuelt 

Serieinnbydelse ses. 2018/19: Status etterlyst – adm. orienterte. 

Kampoppsett: Uheldig med alenekamp tidlig en søndagsmorgen. 

 

Vedtak: Til etterretning. 

 

 

Referent: Dagrun Landerud 

Vedtak: Administrasjonen melder på Mai-Britt Kopperud til BIKs ting, Gro 

Gulliksen til VIKs ting og Gun Finrud til TIK’s ting. 

Vedtak: Til etterretning. 

 

    


